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Martin öppnar mötet och vi gör en presentations runda. Tommy Stenberg närvarar vid 

kvällens möte. Martin går igenom föregående protokoll. 

Sektionsrapporter: 

Gymmet: Det tränas på. Det är många ungdomar (13-17 år) som tränar. Planeras in en 

arbetsdag inom en snar framtid. Den trasiga cykeln kommer inte att lagas på grund av 

ålder. Sandra Höjer och Jonas Sjörud har valt att lämna sektionsstyrelsen och Peter Nilsson 

är ett nytt tillskott i sektionen. 

Vi lägger ut en blänkare på Facebook om att obetalda taggar stängs inom en vecka.  

Innebandy: A-laget kämpar på och ligger mycket bra till i serien. Det ser mycket ljust ut för 

att kunna gå upp en i div 2 till nästa säsong.  

Dustin har hjälpt till i några ungdomslag med målvaktsträning. En lyckad sektions/Ledarträff 

har hållits i Bear Padels lokaler. Ett 2 års kontrakt har skrivits med Kim Palmroth som 

Ledare/Tränare. 

Ett par nya lag har startats upp för de allra yngsta. 

Bordtennis: Ungdomssektionen tränar på två dagar i veckan. Laget i div 5 ligger för 

närvarande trea. Nu på lördag den 3/2 är det sammandrag i Fjugesta sporthall. De 

daglediga har utökat till två dagar i veckan. Den 10:e februari blir det idrottskul i 

Rosengården. 

Padel: Tränar vidare på måndagar med ca 30 barn. Seriespelet pågår med ett lag från 

föreningen. Alla ledare har nu gått steg två i ledarutbildningen. Bear Padel Open går av 
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BESLUT: Styrelsen tog beslut om att göra en fastighetes reglering 
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stapel nu till helgen 3:e-4:e februari med 78 st anmälda spelare från flera städer i landet. 

Gif kommer bidra med ett lag i C-klassen under tävlingen. Prispengar sponsras fullt ut av 

sponsorer.  

Kampsport: Thaiboxning på tisdagar i norra gympasalen nere i sporthallen. Tommy lär ut 

grunderna i sporten. Två tjejer som gått vidare till annan förening i Örebro för vidare 

utveckling. 

Tennis/Backarinken/skidor: Mattias har dragit skidspår när snön har gjort det möjligt. Isen i 

backa har underhållits när vädret har gjort det möjligt. 

Mark och Byggnader: Vi kommer att fortsätta att klippa gräset vid Rosengården själva. 

 

Ekonomi: Mycket utgifter just nu, framför allt inom innebandyn. Där emot börjar 

medlemsavgifterna ramla in. Ser ändå stabilt ut. 

 

Inför Årsmötet: Martin har tryckt upp årsmötets handlingar som kommer att finnas med på 

årsmötet. De kommer även finnas tillgängliga för alla medlemmar ute i sektionerna. Vi 

kommer avtacka några före detta styrelsemedlemmar.  

 

Övrigt: Gropafesten – fredagens artister blir Titanix, lördagens artister blir Dunderklubben. 

Detta kommuniceras inte ut till allmänheten ännu.  

Jörgen lyfter frågan om Domännamn för föreningen. Jörgen skissar på ett förslag. 

Nästa möte: Årsmöte 11/2 kl. 15.00 i Rosengården,  

 

/Camilla Helldén 

Till Nästa möte: 


